
Zápis

z jednání valné hromady Okresního sdružení ČUS v okrese Vyškov (OS ČUS), konané dne
19, listopadu 2014v restauraci Kojá1, ul. Nádražni4l3,682 01, Vyškov.

Přítomni: delegáti TJ/SK a spottovních svazů a hosté dle prezenčních listin přiložených k
tomuto zápisu.

Zaháiení
Jednání zahájit a řídil místopředseda OS ČUS p. Aleš Novotný, přivítal delegáty TJ/SK,
delegáty sportovních svazů, manažera Jihomoravské krajské organizace ČUS Jakuba
Koudelku a člena W ČUS Vítěslava Holuba a další hosty.

Schválení programu
P. Novotný navrhl změnu programu, která bude kompatibilní s jednacím řádem.
(pro: 32, proti: 0, zdržel se: 0)

Schválení jednacího řádu
Schválení jednacího řádu bylo potvrzeno.
(pro: 32, proti: 0, zdržel se: 0)

Volba pracovního předsednictva
Pracovní předsednictvo bylo navrženo p,Novotným ve složení: Jiří Moudý, Aleš Novotný,
Antonín Petlach, Miloslav Brtníček a Antonín Sýkora.
(pro: 31, proti: 0, zdržel se :1)

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z iednání
Po volbě pracovního předsednictva byla navržena zapisovatelka zápisu Petra Antlová a
ověřovatel zápisu Jiří Moudný.
(pro:32, proti: 0, zdržel se: 0)

volba mandátové komise návrhové komise
Mandátová komise byIa navržena ve siožení Zlatomira Žočková, Marie Ježkclvá a Evženie
Judasová.
(pro: 32, proti: 0, zdržel se: 0)

Zpráva mandátové komise
Na jednání VH bylo pozváno:
Do sboru zástupců TJ/SK celkem 87 delegátů s hlasem rozhodujícím,
do sboru zástupců sportovních svazů 8 delegátŮ s hlasem rozhodujícím.

Dle prezenčních listin se jednání VH zúčastnilo:
ve sboru zástupců TJ/SK celkem 30 delegátů s hlasem rozhodujícím plus 8 omluvených,
ve sboru zástupců sportovních svazů celkem 2 delegáti s hlasem rozhodujícím.

Celkem bylo přítomno delegátu s hlasem rozhodným, méně než nadpoloviční většina všech
pozvaných zástupců, procentuálně 34r48oÁ. Mandátní komise neschvaluje jednání YH za
usnášeníschopnéo proto dle stanov byla ustavena 15 minutová přestávka a po přestávce se
konala náhradní valná hromada os Čus.
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Po přestávce se pokračovalo dle sjednaného progíamu

va o činnosti za obd ní valné hromadr
Předseda oS ČUS opět přivíta' \ršechny prito.,'ne u ,t**. ."-.::

minuléhojednáníVH,kteréproběhlo4.prosince2013.VroCe.Lri-::-..
výbor a revizni komise vnovém obsazení, byla vyučtována dotace \1S].1 .. ..], "]
organizace sPortu ve výši 375.000 Kč. Dále se zřídily nové weboi e stra:l., . __.',,, ,
zveřejnila se nová adresa sídla, úřední hodiny a nové telefonní čís1o. Br]_., s::_
stanovy s obnovenýmnázvem OS ČUS.

Na zaČátku roku bylo VV schváleno, že se nebudeme podílet na pořádá:.^ 5:_-___ "::města VYŠkova roku 2013 zdůvodů časové íisně. Zátoveň byio uloženo za úko.. _::.:.:_.
SPortovce okresu 2014 na zaČátku roku 20l5. Tento úkol je sptncn a tetmín gala. e.-.eŮ r. ,,ledna 2015 v Besedním domě ve Vyškově. Ve spolupráci s t<ra;st<ou organiza"cí bl lr za,,cž:;:,
oficiální webové stránkY sPortovecjmk .cz, íLaktených je možno sledovai aktuality spol-to\ I]lj]trdění Ve vŠech naŠich okresech a možnost on-line nominace sportovci/sponor-niho
kolektilu/sPotlovní akce/sporlovní osobnosti. Nominace jsou možné zasílat d,o 5.I2.2014. \a
tuto akci je Přislíbena plná spolupráce, finanční a organizáční podpora od rmro ČuS.

V říinu bYl kralskou organizací upořádán Sportovní den seniorů, na kterém se podílelo
i naŠe OS ČUS a v listopadu jime měli zastoupeni na spoltovnim veletrhu Sporllife v Brně,
kterého se zúčastnila naše okresní manažerkapétra Antlóvá.

ProběhlY dvě valné hromady v Nymburce, které se týkaly především majetkového a
f,rnančního r,yrovnání a celkového oddlužení organizace.

Předseda informoval, Že v posledních letech byl zaznamenán pokles naší členské
základnY. RozdÍl mezi roky 2012 a 2013 je u dospělých více jak 2 tis. Sportovců a u mládeže
více jak 500. Tento pokles se týká převážné mužů a dorostenců. Až na okres Břeclav a
Znojmo se s tímto poklesem potýkají všechny okresy JMK.

S tímto Problémem se OS ČUs_chce částečně vyrovnat tím, že by ve spolupráci
s TJ/SK usPořádalo v Červnu roku 2015 akci pro náboi mládeže,. předevíím začínajicích
ŠkolákŮ. SPoluPracovat bude i se základními školami. předseda os ÓŮs ;rr,ň"r.;že budeme
rádi, kdYŽ TJ a SK v tomto PodPoří a pomůžou jak organizačně, tak prostorově tuto akci
uspořádat. zaveškeré podměty týkajíci se této akce vám Ěudeme vděčni.

S Členkou základnou souvisí i připomínka o její opětovnó kontrole, o které TJ/SK byly
informování prostřednictvím mailu z našeho scs, Fiosím o dotlržení terminu.

ZPrávu o hosPodaření shmuje Člen revizní komise p. Svatoslav Saják. Náklady celkem za rok
2013 ČinilY 449880,50 Kč a výnosy 417785,07 Kč. To znamená, že vminulém roce
hosPodaření OS ČUS skončilo 32 Og5,43 Kč ztrátou,Yýkazzisků a ztrátvpříloze č.1.

zpráva revizní komise
Přednesl p. Svatoslav Saják - viz. příloha č.2.

Informace NOZ týkaiící se sportovních organizací
Petra Antlová shmuje informace týkajicí se změn, které nám ukládá Nový občanský zákoník
platný od tohoto roku, Jedna z nutných změn je zménanázvl.y názvu.nuri t5;t poulito jedno
ze tŤÍ: sPolek, zapsaný spolek nebo z.s, Je nutná také změna stanov na VH rrlŠrpristím roce.
VŠechnY Podklady a infotmace Vám budou poskytnuty prostřednictvím SCS ve Vyškově
(antl ova.pet r a@gmail. c om).
Dotaz: Je Pravda, Že spolky názvy měnit nemusí, pokud fungují dlouhodobě a jejich jméno je
tak známé a v povědomí široké veřejnosti?
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P. Vítěslav Holub - dle NOZ je možné tuto sifuaci vylžít pouze v případě, že si jednota

dokáže toto stanovisko řádně obhájit.

Clenské ro v válení
P. Aleš Novotný
sdružené.

uvádí důvody, proč je nutné schválit členské pŤíspěvky pro subjekty

Návrh od W OS ČUS na výši členských příspěvků pro subjekty sdružené v OS ČUS Vyškov:

- do 50 členů 500 Kč
- nad 51 členů 1 000 Kč.

P. Němec SK Bošovice fotbaloqý oddíl - protinávrh:

- do 100 členů 500 Kč
- od 101 členů 1 000 Kč.

P, Novotný zahajuje hlasování pro proti návrh:
(pro: 6, proíí:22, zďrželse:4)

Proti návrh nebyl schválen a vracíme se ke schválení prvotního návrhu výše členských
příspěvků:
(pro: 25, proti: 5, zdňel se 2)

Jednání VH schvaluje výši členských příspěvků pro subjekty sdružené v OS ČUS Vyškov:

- do 50 členů 500 Kč
- nad 51 členů 1 000 Kč

W navrhuje termín pro dodání členských příspěvků pro subjekty sdružené v OS ČUS
Vyškov:

- 15.prosince 2014

(pro: 3l, proti: 0, zdržel se: 1)

Navržený termín pro zap\acení členských příspěvku pro subjekty sdružené v OS ČUS Vyškov
byl schválen.

Různé - dopis účastníků 30. valné hromady ČUS zastupitelům měst a obcí
Každý z účastníků při příchodu obdržel dopis, kte4ý je adresován zastupitelům měst a obcí.
Delegáti TJ/SK maji za úkol tento dopis předat zástupcům měst a obcí a apelovat na to, aby
města a obce více financovali sport vjejich regionech. Dopis je také součástí přílohy č.4,
prosíme všechny nepřítomné na VH, aby si tento dopis qltiskli a doručili na své úřady.

Diskuze
P, Jakub Koudelka apeluje na to, aby jednoty přes JmKO CUS využívali vedení podvojného
účetnictví, které je jednou z podmínek pro dostání dotací, a také dalších položek účetnictví,
které JmKO CUS nabizi (viz příloha č.3). Zmiňuje akce jako je Sportuj s námi, okresní
sportovec, dotační program pro opravy,, apod.
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P. Němec - ptá se, jestli by se dala vypustit podmínka podvojného účetnictví pro jednoty. P.

Koudelka odpovídá, že je to spíše nereálné a je yice než možné, že se tato podmínka bude

zpřísňovat.
P. Mlejnek SKT Brankovice - zmiňuje to, že se nesmíme vzdávaí, nerezignovat a stále
zmiňovat, že jsou malé jednoty, které na podvojné účetnictví nedosáhnou.
p. Holub _ garantuje, že ČUS nerezignuje, tyto hlasy jsou ve vedení stále slyŠet, ale cesta pro
jejich vyslyšení je velice téžká. Dodává ale, že v budoucnu dotační tituly budou vázán1"

bohužel pouze na podvojné účetnictví.
p, Antonín Sýkora - zmiňuje, že polemizujeme o něčem, co se bohužel nedá vyřešit. Musíme
přijmout podmínky, které jsou, jinak na dotační tituly nedosáhneme.

P.Novotný ukončuje diskuzi apřecbázi se ke schválení usnesení.

Návrhová komise předložila návrhusnesení, kterou přednesl p.Aleš Novotný:
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Usnesení valné hromady ze dne 19.11.2014

l. Schvaluje:

1. Zprál,uo hospodaření 2013
2, Zprávu o činnosti od konání minulé valné hromady
3 7rprávlrevizní komise od konání minulé valné hrómady
4. Clenské příspěvky pro rok20l4

2.Ukládá:

a) uhradit výŠi Členských příspěvků do 15. prosince 2014 naúčet oS čus vystov číslo
1334731/0100. Variabilni symbol pro platbu je číslo TJ/SK (viz. příloha e . s)

(pro:31, proti: 0, zdržel se: l)

Usnesení VH bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech přítomných členů.

Aleš Novotný, místopředseda OS ČUS Jiří Moudqý, předseda OS ČUS, ověřovatel zápisu

Zapsala: Petra Antlová
Dne 20. 11.2014 ve Vyškově

L *,.,yr*otť:*§

uj:,t';F
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